
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Τετάρτη, 20 Μαρτίου 2024 
 
 
Προς Υπουργό ́Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κο 
Πιερρακάκη Κυριάκο 
 
 
Θέμα: «Μειωμένη σε μεγάλο βαθμό η κρατική επιχορήγηση των 
ερασιτεχνικών σωματείων» 
 
 
Καταθέτω ως αναφορά την επιστολή της Ένωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων 
Ευβοίας σχετικά με την πολύ μικρότερη οικονομική ενίσχυση που έλαβαν τα 
ερασιτεχνικά αθλητικά σωματεία σε σχέση με την περσινή χρονιά. 
Χαρακτηριστικά τα περισσότερα σωματεία έλαβαν το ποσό των 1.000 ευρώ, 
ενώ πέρυσι η ενίσχυση ανερχόταν στα 1.700.  
Τα ερασιτεχνικά σωματεία επιβαρύνονται με έξοδα τροποποίησης 
καταστατικού και με έξοδα εγγραφής στο μητρώο της Γ.Γ.Α.. Το ποσό της 
επιχορήγησης δεν καλύπτει κανένα επιπλέον έξοδο και φέρει τα σωματεία σε 
δυσχερή θέση. 
Η συμμετοχή των ερασιτεχνικών σωματείων της Εύβοιας στα τοπικά 
πρωταθλήματα είναι πολυδάπανη εξαιτίας των υπέρογκων εξόδων 
μετακινήσεων λόγω της γεωγραφικής ιδιαιτερότητας του νησιού, ενώ τα 
σωματεία που αγωνίζονται στην Σκύρο υποχρεούνται σε διανυκτέρευση στο 
νησί, και τα σωματεία της Σκύρου υποχρεούνται σε εκτός έδρας 
διανυκτέρευση όταν παίζουν στην Εύβοια. 
Παρόλο που η Ε.Π.Σ. Ευβοίας έχει ζητήσει από την Γ.Γ.Α. να ενταχθούν τα 
σωματεία της Εύβοιας στα νησιωτικά σωματεία, κάτι τέτοιο δεν έχει γίνει. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1481

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/3/2024



Το Υπουργείο πρέπει να λάβει υπόψιν του τα ζητήματα που θέτει η Ένωση, να 
δράσει ανάλογα προς ενίσχυση των σωματείων και να προβεί στην ένταξη 
τους στα νησιωτικά σωματεία. 
 

Επισυνάπτεται η επιστολή της Ένωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων Ευβοίας  
 

 
                                                                 Η καταθέτουσα βουλευτής 

 

                          Καζάνη Αικατερίνη 
  

       
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

     












